
注意：两台或多台音箱连接成功后，长按任一从机音箱的组网配对键 ”   ”

          2秒至蓝灯快闪即解除组网模式。

首次组网配对方法：
1.先打开一个音箱，连上手机，蓝灯长亮，作为主机。

2.打开其余音箱，长按组网配对键 ”   ”2秒，红灯快闪，自动连接主机。连

   上后红灯长亮，作为从机。

1.打开硅胶盖，然后将电源适配器的Type-C线插入充电插口。

2.将电源适配器插入电源插座。

3.充电时，红色指示灯长亮； 当红色指示灯熄灭时为充满电。

步骤4
如何将音箱与新设备连接：
在音箱与设备连接时，双击组网配对键 ”   ”以切断当前连接并进入配对状

态，蓝灯将快闪，音箱可以与新设备连接。

注意：如果您没有同步任何音箱，请参阅上面的“蓝牙配对”，同步音箱前需

          先进行蓝牙设备连接。

花园灯无线组网音箱
使用说明书
MZ-610

中文

无论设备因何种原因损坏，都必须及时请专业维修人员修理，擅自拆卸将使

保修失效。

请仔细阅读本说明书并妥善保管以备将来参考。

为减少火灾和触电危险，请勿让本产品淋雨或受潮。

如果电池更换不当会有爆炸危险，只能用同样类型或等效类型的电池来更换。

请将本产品调至合适音量，避免对您的听力造成损害。

请勿丢掷，避免因跌落造成本产品损坏。

请勿将本产品放置在热源附近，避免靠近散热器，火炉和其它会发热的设备。

请勿堵塞本产品的开口处,勿将物体塞入本产品的通风口或槽隙中。

安全须知

音箱  X1 说明书  X1USB数据线  X1

包装内容

产品参数

工作时长：10hr(60％音量)

待机时长：≥300hr

蓝牙范围：≤20m

频率响应：20HZ-20KHZ

蓝牙版本：V5.0

充电时长：2-4hr

输入电压：DC 5V

额定功率：8W

防水等级：IP65

电池容量：3600mAh

产品尺寸：107*107*210mm
产品净重：490g(含电池)

控制面板和界面

步骤1
长按开机键 ”   ”2秒，有提示音，进入蓝牙配对状态，蓝灯快闪。

蓝牙配对
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组网配对键：长按2秒进入组网状态，再长按2秒退出组网状态，双击

强制蓝牙配对。

1 灯光颜色切换键：
单按依次切换：1开机默认为多彩呼吸颜色变换灯效(有音乐时闪灯)
→2白色(不闪灯)→3暖白色(不闪灯)→4蓝色(不闪灯)→5绿色(不闪灯)
→6紫色(不闪灯)→7红色(不闪灯)→8粉色(不闪灯)→9灭灯

4 开机键：单按为播放/暂停，长按2秒为开关机。

电源接口：DC 5V6 主机/从机指示灯7 充电指示灯8

音量减键：单按为上一曲，长按为音量减。

210m
m

/8.27in

107mm/4.21in

同步音箱

步骤2
打开手机或其他蓝牙设备上的蓝牙功能，点击选择“MZ-610”进行连接。

步骤3
配对成功后会有提示音，蓝灯长亮。

5 音量加键：单按为下一曲，长按为音量加。

 配对状态，蓝灯快闪   配对成功，蓝灯长亮

红灯快闪，音箱需要充电
(低电闪灯仅在音箱工作时有效)

红灯长亮，音箱正在充电
红灯熄灭，音箱充满电

音箱充电

灯光功能必须开机才能更改灯光颜色，按下灯光颜色切换键 ”   ”，依次显示

以下顺序排列：

注意：
1.开机默认为多彩呼吸颜色变换灯效。

2.灯光模式2-8中，每次长按灯光颜色切换键 ”   ”，并循环调节亮度：100%、

   75%、50%、25%。双击灯光颜色切换键 ”   ”为关灯。

灯光显示

1.多彩呼吸颜色变换灯效

   (有音乐时闪灯)

2.白色(不闪灯)

3.暖白色(不闪灯)

4.蓝色(不闪灯)

5.绿色(不闪灯)

6.紫色(不闪灯)

7.红色(不闪灯)

8.粉色(不闪灯)

9.灭灯 按下可循环显示颜色设置

保修卡

产品型号 购买日期

经销商 用户姓名

用户地址

联系电话 电子邮件

用户姓名 故障描述 维修日期 维修人员签字

保修记录

合格证
日    期：

检验员：

  主机蓝灯快闪，可连接蓝牙设备

  从机红灯长亮，已连上主机

  主机蓝灯长亮，连接上蓝牙设备

从机红灯快闪，等待连接主机中



Step 4
How to connect the speaker to the new device:
When the speaker is connected to the device, double-click the networking
pairing key "      " to cut off the current connection and enter the pairing 
status. The blue light will flash quickly, and the speaker can be connected to 
the new device.

Note: 
After two or more speakers are connected successfully, press and hold the 
networking pairing key "      " of any Aux. speaker for 2 seconds until the  
blue light flashes quickly to leave the networking mode.

English

No matter what reason the equipment is damaged, it must be repaired by 
professional maintenance personnel in time. Unauthorized disassembly will 
invalidate the warranty.

Please read this manual carefully and keep it for future reference.

To reduce the risk of fire and electric shock, do not let this product get wet or wet.

If the battery is not replaced properly, there is an explosion risk. Only the same
 type or equivalent type of battery can be replaced.

Please adjust this product to the appropriate volume to avoid damage to your 
hearing.

Do not throw to avoid damage to the product due to falling.

Do not place this product near the heat source, and avoid the radiator, stove 
and other equipment that will generate heat.
Do not plug the opening of this product, and do not put objects into the vent or 
slot of this product.

Safety instructions

Speaker  X1 User manual  X1USB data cable  X1

Package content

Step 1
Press and hold the power-on key "      " for 2 seconds, there will be a prompt 
tone to enter the Bluetooth pairing status, and the blue light will flash quickly.

Step 2
Open the Bluetooth function on the mobile phone or other Bluetooth devices, 
and click to select "MZ-610" to connect.

Step 3
After successful pairing, there will be a prompt tone and the blue light will be 
on constantly.
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1 Light color toggle key:
Single press to switch in sequence: 
Turn on the default color: Beat-driven light (flashing light when there is   
music) → White (not flashing light) → Warm white (not flashing light) 
→ Blue (not flashing light) → Green (not flashing light) → Purple   
(not flashing light) → Red (not flashing light) → Pink (not flashing light)  
→ Light off

Power interface: DC 5V6 Master/slave indicator7

Charge indicator8

210m
m

/8.27in

107mm/4.21in

4 Power on key: single press to play/pause, long press for 2 seconds to 
switch on.

3 Volume down key: single press for the previous song, long press for 
volume down.

5 Volume up key: single press for the next song, long press for volume up.

2 Networking pairing key: press and hold for 2 seconds to enter networking 
status, press and hold for 2 seconds to exit networking status, and double
click to force Bluetooth pairing.

Pairing status, blue light
flashing

Paired successfully, the blue
light is on constantly

After the speaker is turned on. Press the light color switch key "      " to display  
the following light in sequence:

Note:
1. By default, after speaker is turned on. the beat-driven light is enabled.
2. In the light mode 2-8, press and hold the light color switch key "      " each 
    time, and adjust the brightness circularly: 100%, 75%, 50%, 25%. 
    Double-click the light color switch key "      " to turn off the light.

1. Beat-driven light 
    (Flashes when there is music)
2. White (no flashing light)
3. Warm white (without flashing)
4. Blue (no flashing light)
5. Green (no flashing light)
6. Purple (no flashing light)
7. Red (no flashing light)
8. Pink (no flashing light)
9. Turn off the light Press to cycle through

the color settings

The blue light of the Main Speaker
 flashes quickly and can be

 connected to Bluetooth devices

Main Speaker Main Speaker

Aux. Speaker Aux. Speaker

Double Click

Long Press

The blue light of the Main Speaker
is on constantly, and the

Bluetooth device is connected

The red light of the Aux.Speaker
is on constantly, and the 
speaker is synchronized

The red light of Aux. Speaker flashes
quickly, waiting to connect to the  

Main Speaker

Light display

Need further help, you can contact us by
A. Service E-mail: inwa_support@innosystemtech.com
B. Or contact us on Amazon
  1. Go to Your Orders.
  2. Find your order in the list.
  3. Select Problem with order.
  4. Choose your topic from list displayed. Select Contact
      seller.

Support Information
1. Open the silicone cover, and then plug the Type-C cable of the power 
    adapter into the charging socket.
2. Plug the power adapter into the power socket.
3. When charging, the red indicator light is on for a long time; When the red 
    indicator is off, it is fully charged.

If the red light flashes quickly, 
It means the speaker needs

to be charged

The red light on will be on constantly
when the speaker is charging, after 

the red light goes out and the
  speaker is fully charged

Speaker charging

First networking pairing method:
1. Open a speaker first, connect the mobile phone, and the blue light will be 
    on constantly as the Main Speaker.
2. Turn on the other speakers, long press the networking key "      " for 2 
    seconds, the red light flashes quickly, speakers will been automatically 
    connected. When connected, the red light will be on constantly as 
    Aux. Speakers.
Note: 
If you have not synchronized any speakers, please refer to "Bluetooth pairing" 
above. Before synchronizing speakers, you need to have the Main Speaker
connected to a Bluetooth device. and any speaker can be as Main Speaker.

Synchronous speaker

Bluetooth pairingControl panel and interface

Working time: 10hr (60% volume)
Standby time: ≥300hr
Bluetooth range: ≤20m
Frequency response: 20Hz-20KHz
Bluetooth version: V5.0
Charging time: 2-4hr

Input voltage: DC 5V
Rated power: 8W
Waterproof grade: IP65
Battery capacity: 3600mAh
Product size: 107*107*210mm
Product Weight: 490g(with battery)

Product parameters

User's Manual
MZ-610

GARDEN LIGHT

WIRELESS SPEAKER

UK REP
GOAL REACH CONSULTING LTD
OFFICE 1029 3 HARDMAN STREET 10TH
FLOOR, SPINNINGFIELDS MANCHESTER,
UK M3 3HF

We simply act as UK representative for cross-border sellers, and are not 
manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 
manufacture/import/sale of the product. 
Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 
the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 
manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST UK 20230424000006 goalservice@hotmail.com

EU REP
SUCCESS COURIER SL
CALLE RIO TORMES NUM.1, PLANTA 1, 
DERECHA, OFICINA 3, Fuenlabrada,
Madrid, 28947 Spain

We simply act as EU representative for cross-border sellers, and are not 
manufacturers/importers/distributors for the product, nor involved in the 
manufacture/import/sale of the product. 
Therefore, we are not responsible for any after-sales services related to 
the product. ln case of any product quality or infringement issues, the 
manufacturer/importer/seller shall be solely held responsible.

OST_EU_20230424000022 successservice2@hotmail.com


